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KamraToff Årsmöte 2023 

 

Dag: Tisdag, 2023-05-23. 

Tid: 15.45 ~ 16.45 

Plats: Berga (Amf 1), NJORD/Blå salen. 

 

1. Mötets öppnande 

PG Persson hälsade samtliga välkomna till KamraToff årsmöte 2023 och öppnade mötet.  

Mötet inleddes med att PG Persson läste upp namnen på bortgångna medlemmar som 

rapporterats 2022 (bilaga 1). Dessa hedrades med en tyst minut.  /1 

 

2. Mötets behöriga utlysning 

Mötet befanns vara behörigen utlyst i KamraTnytt och på hemsidan samt via mail. 

 

3. Behandling av fullmakter 

Inga fullmakter fanns att behandla. 

 

4. Fastställande av dagordning och deltagarförteckning 

Dagordningen fastställdes. Deltagarförteckning med totalt 44 deltagare upprättades 

(bilaga 2). /2 

 

5. Val av mötesordförande 

Till mötesordförande valdes PG Persson.  

 

6. Val av mötessekreterare 

Till mötessekreterare valdes Jan Brolin. 

 

7. Val av två justerare tillika rösträknare 

Till justerare och tillika rösträknare valdes Sören Lindby och Stig Jarring.  

 

8.  Styrelsens verksamhetsberättelse samt bokslut för 2022 

Förutom att kassören särskilt kommenterade föreningens tillgångar fann mötet den 

redovisning som presenterats i 2023 års vårnummer av KamraTnytt, av såväl 

verksamhetsberättelse (bilaga 3) som bokslut (bilaga 4), vara tillräcklig. /3-4 
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9. Revisorernas berättelse för 2022 

Revisionsberättelsen (bilaga 5) lästes upp av revisor Sören Lindby. /5 

 

10. Fråga om ansvarsfrihet för 2022 (Torgny Henryson tillfällig mötesordförande) 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022-01-01--12-31  

 

11. Val av föreningsordförande för det kommande verksamhetsåret 

Torgny Henryson omvaldes som föreningsordförande. 

 

12. Val av styrelseordförande för det kommande verksamhetsåret 

Jan-Erik Lövgren valdes som ny styrelseordförande. 

 

11. Val av styrelseledamöter med suppleanter 

Följande val gjordes. 

Omval styrelseledamöter (2 år): Leif Küller, Niklas Jörnsby, Kurt Hauptmann och  

Jan Nyström. Fredrik Finér omvaldes för 1 år. 

Omval styrelsesuppleant (2 år): Ivar Fredriksson. 

Styrelsen i övrigt sitter kvar enligt tidigare årsmötes beslut. 

 

12. Val av revisorer och suppleanter 

Claes-Göran Paulson (vill ersättas 2024) valdes som ordinarie revisor. 

Sören Lindby omvaldes som ordinarie revisor. 

Magnus Qvist valdes som revisorssuppleant. 

Håkan Schweitz omvaldes som revisorssuppleant. 

 

13. Val av valberedning 

Jan Lindgren valdes. Mötet gav styrelsen i uppdrag att finna ersättare för Jan-Erik 

Lövgren och Jan Sandin. Niklas Jörnsby åtog sig att ta detta uppdrag. 

 

14.  Fastställande av verksamhetsplan för det nästkommande verksamhetsåret 

Verksamhetsplanen fastställdes (bilaga 6). Niklas Jörnsby kommenterade föreningens  /6  

överenskommelse med värdförbandet FMTS. Han orienterade bl.a. om att bidrag till före-

ningen endast utgår för utförda tjänster, exempelvis för deltagande i ceremonier vid FMTS. 

Mötet fastställde de vid föregående årsmöte föreslagna förändringarna av stadgarna 

(bilaga 7). Förutom en hel del språkliga korrigeringar innebär det att § 2 ändras till  /7 
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”Föreningens säte ska vara Halmstad” (i stället för ”Styrelsens säte skall vara 

Stockholm"). Dessutom förtydligas ordförandebegreppen i §§ 7 och 14. 

 

15. Fastställande av årsavgift för det nästkommande verksamhetsåret. 

Mötet beslutade att ny årsavgift skall vara 200 kr. Detta föranleder inga krav på 

kompensation från de som redan betalat 125 kr för kommande år. 

 

16. Frågor som väckts av styrelse och/eller enskild medlem 

Förslag till plats för årsmötet 2024 och 2025: 

2024 föreslås KamraTmötet genomföras vid någon av försvarets nya enheter (Sollefteå? 

Falun?) alternativt i Kiruna. Styrelsen arbetar vidare med dessa förslag. 

2025 föreslås Halmstad (FMTS 20 år) alternativt Umeå (SkyddS). 

 

17. Övriga frågor 

På fråga från Jan Sandin orienterade Niklas Jörnsby om FMTS hantering av bevarande 

av det tekniska skråets historia. Detta med anledning av den omdisposition av FMTS 

lokaler som innebär att den museala verksamheten måste flytta. 

 

18. Årsmötets avslutning 

Ordföranden tackade mötesdeltagarna för visat intresse och avslutade årsmötet: Därefter 

överlämnade han klubban till Jan-Erik Lövgren som tackade för förtroendet. 

Efter årsmötet gav föreningsordförande Torgny Henryson en fin personbeskrivning av PG 

och tackade honom för det gedigna arbete han lagt ner som styrelseordförande under 8 år.  

PG tackade för det förtroende han haft under sina år som styrelseordförande. Han 

önskade Jan-Erik lycka till med uppdraget. 

 

 

 

 

PG Persson    Jan Brolin 

Mötesordförande   Sekreterare 

 

 

 

 

Sören Lindby                        Stig Jarring 

Justerare    Justerare 


